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Protokoll	för	styrelsemöte	den	25	juni	2024	kl.18:30	

1. Val	av	justeringsman	

-Peter	Svensson	valdes	

2. Godkännande	av	dagordningen	

-Beslöts	att	arbeta	efter	den	presenterade	dagordningen	

3. Genomgång	och	godkännande	av	föregående	mötesprotokoll	

-Föregående	mötesprotokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna	
INFORMATIONS-	och	DISKUSSIONSÄRENDEN:	

4. Inkommande	och	utgående	skrivelser	

-Sisu,	Johan	Ekberg	vill	komma	och	prata	med	fotbollsspelarna	angående	droger	och	
alkohol	

-Allan	Lundblad	Sisu	inbjudan	till	”Ta	hand	om	era	ledare”	

-RF	angående	utökade	anläggningsstöd	som	vi	kan	ansöka	om,	senast	31/8.	Per	Ingvar	
och	Peter	tittar	på	detta.	
Nya	ansökningar	

5. Rapporter	
-	Beviljad	kommunal	borgen	

-Ingen	ränta	och	det	kommer	dras	i	så	fall	från	driftsbidraget	under	10	år.	Vi	har	rätt	
att	betala	av	tidigare	om	vi	skulle	vilja	göra	det.	
-	Österlen	Garden	Show	2024	

-Roland	Nilsson	har	inte	slutställt	det	riktigt	ännu	
-Mötet	med	Sparbanken	Syd	

-Per	Ingvar	skickade	in	brevet	enligt	beslut	på	förra	styrelsemötet.	Peter,	Roland,	Ulf	
och	Per	Ingvar	var	med	på	mötet	för	vår	del.	Sparbanken	Syd	återkom	efter	mötet	att	
de	beviljar	oss	98.000:-	
-	Sponsorskylten	”Vi	stöttar…”	

-37st		av	utställarna	har	betalt.	Skylten	kommer	att	uppdateras	med	rätt	information	
-	Renovering	och	underhåll	planer	

-16	personer	hjälptes	åt	24/6	och	alla	fördjupningar	är	nu	uppfyllda	och	bevattning	
har	börjat,	ska	vattnas	2	gånger/dygn.	Besprutning	och	gödning	ska	också	ske	innan	



planen	är	klar	att	börja	använda	efter	spelupphållet.	B	och	C	planerna	bör	också	ses	
över.	Kontakt	med	Skånefrö	angående	metod	för	detta.	

-	Julmarknad	

-Dåligt	gensvar	från	Österlen	Garden	Show	under	mötet.	Vi	gör	ett	nytt	försök	på	
Facebook	och	döper	om	den	till	Julloppis.	
-	Parkvillan	

-Det	^lyter	på.	Mattläggningen	pågår.	Målning	i	stort	sett	klart.	Fuktmätningen	ska	
göras	om.	Vattnet	till	golvvärmen	i	nybygget		har	varit	i	funktion	och	det	är	troligtvis	
det	som	gett	utslag	vid	de	tidigare	mätningarna.		

Fördyringen	med	golvvärme	i	gamla	delen	beräknas	vara	200:-/m2	för	golvvärmen.	
Spånplattan	ca	200:-/m2.	Ytspackel	500:-/m2.-	Totalt	ca	80-100.000:-	
Driftskostnaderna	kommer	med	det	installerade	systemet		att	bli	betydligt	mer	
energieffektiv.	
-	Bevattningskapaciteten	

-Grundvattennivån	är	hög	här	på	mätpunkten.	Vi	har	fått	förslag	på	2	olika	positioner	
att	borra.	Borra	ner	till	35	m	kostar	ca	35.000:-		Att	borra	i	linje	med	nuvarande	
pumphuset		underlättar		installationen	av	pumpar	mm.	

-	Inför	hösten	(	Sportchef)	

-Sportchef	Magnus	Andersson	återgav	hur	våren	sett	ut	och	dessvärre	har	Division	4-
laget	varit	väldigt	skadedrabbat.	Division	6-laget	har	gjort	bra	framgångar	denna	
säsongen.	51	matcher	har	spelats	denna	säsong	under	70	dagar.	Under	hösten	
kommer	det	bli	tufft	att	få	ihop	spelschemat	med	tanke	på	att	det	blir	mörkt	tidigt	
vilket	gör	att	de	^lesta	matcherna	måste	spelas	på	helgerna.	Antalet	lag	behöver	ses	
över.	

-Kojo	Annor	har	fått	ett	positivt	besked	från	Migrationsverket	och		får	nu	komma	till	
Sverige.		Han	kommer	troligtvis	att	anlända	till	Sverige	under	juli	månad.	
	
UPPFÖLJNINGSÄRENDEN	VP	

6. Inbjudan	spelares	familjer	(fribiljetter)	till	höstmatch		

Beslöt	att	erbjuda	spelares	familjer	två	alternativ	:		
17/8	Lunnarps	BK	–	Södra	Sandby	i	Div.	4	eller	16/8	Lunnarps	FF	–	Borrby	IF.																					
1	biljett/spelare	delas	ut.		

7. Ekonomisk	avstämning	/halvårsrapportering	
-Roland	Andersson	visade	budgeten.	Ny	avstämning	inför	kvartal	4	.	

BESLUTSÄRENDEN:	

8. Inköp	av	gödningsspridare	



-Skånefrö	har	föreslagit	att	gödningen	ska	spridas	ut	enligt	schemat.		
Beslöts	att	en	liten	spridare	köps	in	att	dra	efter	gräsklipparen	till	en	kostnad	av	
9000:-		

9. Vaktmästeriöversyn	(efter	möte	med	Arbetsförmedlingen)	

Hans	Malmströms	avtal	gäller	till	augusti	2026	om	han	vill	fortsätta	jobba	kvar.		
Johan	Nilssons	avtal	har	förlängts	och	arbetstiden	ökats	från	50%	till	75%	efter	1/8	
	
ÖVRIGA	ÄRENDEN	

10. 	Frågor	

-Diskussion	om	inredning	till	Parkvillan.	Peter	S	och	Per	Ingvar	gör	en	plan	för	inköp	
av	konferensmöbler	och	teknisk	utrustning	vilket	ska	^inansieras	med	medel	från	
Sparbanken	Syd	och	Per	Anders	Olofssons	stiftelse.	

-Karl	Jönsson	understödsstiftelse	har	vi	ansökt	om	250.000:-	till	träningsmaskin	och	
utrustning	till	köket.	

-Boverket	kan	vi	söka	i	efterhand	för	handikappanpassningar,	max	300.000:-	

-Förslag	från	tränarna	att	åka	på	studiebesök.	Trelleborgs	FF	angående	
ungdomsverksamhet	eller	till	Mjällby	för	att	se	hur	de	lyckats	bygga	upp	sin	förening.	
Peter	Svensson	undersöker	möjligheten	att	besöka	Mjällby	AIF.	Per	Ingvar	kollar	mede	
Allan	Lundbladh	om	detta	besök	kan	kombineras	med	deras	föreslagna	
ledarutbildning.	

-Peter	har	fått	återkoppling	från	Arvsfonden	som	vill	ha	information	angående	
ekonomin,	vilket	tyder	på	att	vår	ansökan	gått	vidare	till	nästa	steg.	

-	Peter	föreslog	att	Douglas	Andersson	ska	inbjudas	till	kommande	styrelsemöte	för	
att	informera	om	Parafotbollen.	

-	Vid	nästa	möte	ska	styrelsen	ha	en	rundvandring	i	Parkvillan.	

11. 	Nästa	möte	

-Onsdag	31/7	18:30	

___________________________________		 __________________________________________	

Cornelia	Magnusson	 	 Peter	Svensson	
Sekreterare	 	 	 Justerare	

_____________________________________	

Per-Ingvar	de	la	Motte	
Ordförande	


